
CONCEPT 
Notulen Hoofdbestuursvergadering van A.S.S.V., gehouden op donderdag 4 mei 2023. 
 
 
Aanwezig:  Albert Schmalgemeijer, Hans Wisse, Fred Hardeman, Marius Suppers, Ineke van Rijn, Fred 
Sterk, José Jonk, Cor Wanders, Hannie Pijlman en Lien Vijlbrief (notulist). 
 
Afwezig: met bericht:  E. Gardien, J.P. Hamel, P. Meerveld en R. Haring. 
                  
 
1. Opening 

  
De voorzitter opent de vergadering om 20.15 uur en heet iedereen hartelijk welkom. 
  
2. Mededelingen en wel en wee 
 

• Van het dagelijks bestuur: 
De vz deelt mede dat er over 6 jaar op 4 mei 2029 geen vergadering zal worden gehouden. 
De accommodatie is wel gewoon open. 
De vz deelt mede dat in verband met alle verhoogde prijzen vanaf 4/9/2023 alle drankjes 
ongeveer 10 cent duurder gaan worden en Texels skuumkoppe 2,50 euro gaat kosten. Ook 
zullen de snacks verhoogd gaan worden. Dit wordt in de koppeling van 4 juni 
gecommuniceerd naar alle leden. 
Het beleid m.b.t. honden binnen bij de A.S.S.V. wordt aangepast en het zal vanaf nu gedoogd 
gaan worden. (Hondenlijn mag maximaal 3 meter zijn dit i.v.m. struikelgevaar) 
Kerststukjes maken op 13 december 2023 van 13.00 – 16.00 uur gaat definitief door en er 
komt een docente om het te begeleiden. Materialen worden geleverd door de A.S.S.V. en de 
kosten worden 17,50 euro p.p. inclusief materiaal. (De A.S.S.V. past per deelnemer ook 17,50 
bij) Inschrijven kan vanaf 4/9/2023 bij de bar. 

 

• Van de afdelingen:  
 
Line Dance: Het bestuur wordt officieel door Ineke uitgenodigd voor 21 mei wanneer de 
dansmiddag van Line Dance plaatsvinden. 

 
Biljart: Geen bijzonderheden 

 
Darten: Geen bijzonderheden.  
 
Computerclub: Geen bijzonderheden.   
 
Handboog/Schietsport: Geen informatie. 
 
Sjoelen: Geen bijzonderheden. 

 
Showdown: Geen bijzonderheden. 
 
Tafeltennis: Geen informatie. 
 
Klaverjassen: Mevr. R. Daalman is ernstig ziek en komt alleen nog een keertje om afscheid te 
nemen. Mevr. J. Kennis is geopereerd en komt na de zomerstop weer terug. 
 



 
 
3. Ingekomen stukken: 
 
De secretaris heeft een mailtje ontvangen van de VABB met daarin de felicitaties met het 75-jarig 
jubileum van de A.S.S.V. en de A.S.S.V. wordt nog hartelijk bedankt voor het vruchtgebruik van de 
locatie en de medewerking van de biljartafdeling en de communicatie met het barpersoneel. 
 
 
4. Notulen vergadering 6 april 2023 
 
Hannie was door privéomstandigheden de vergadering vergeten. 
Andrea had zich bij de bar afgemeld. 
Secretaris geeft aan dat afmeldingen voor de vergadering alleen bij de secretaris moeten of via de 
mail. 
Penningmeester punt 8 verrekenen financiën m.b.t. jubileum is aangepast in de notulen. 
Notulen verder akkoord. 
 
5. Contributie 
 
Fred Sterk vraagt of de contributie volgend jaar niet moet worden verhoogd dit i.v.m. de gestegen 
kosten. De penningmeester geeft aan dat de contributie vooralsnog niet wordt verhoogd. 
 
6. Accommodatie 
 
Hannie bedankt bestuur en Cor voor het zo snel monteren van de beugels in de damestoiletten. 
Fred Sterk moet voor de afdeling biljart wat onkosten maken voor de afdekplaten van de biljarttafels. 
Fred Hardeman kwam erachter dat de buitendeur van kamer 3 bij Showdown een nooduitgang is. 
Binnenkort komt de firma Smeba namens NS de brandveiligheid van het gebouw controleren. Zij 
kunnen dan aangeven dat de nooduitgang niet voldoet. Cor gaat het slot eruit halen zodat de deur 
wel als nooduitgang gebruikt kan worden. 
  
7. Ledenmutaties 
 
Er zijn nieuwe leden aangemeld voor de afdelingen:  handboog 4 nieuwe leden, Biljarten 2 nieuwe 
leden, Darten 1 nieuw lid en bij de afdeling Showdown heeft 1 lid opgezegd. 
 
8. A.S.S.V.  75 jaar 
 
Vanuit het dagelijks bestuur zijn er geen nieuwe mededelingen. 
De voorzitter wijst erop dat alle activiteiten in de koppeling staan. 
Luit Jan merkt op dat het opgeven voor de sport en spel dag gewijzigd moet worden in 15 juni. 
Wanneer er niet genoeg aanmeldingen zijn dan wordt het evenement afgeblazen. Het animo bij de 
verschillende afdeling is niet groot. De afdelingen gaan niet de mensen smeken om te komen. 
José bedankt de A.S.S.V. voor de accommodatie en de verzorging voor de 2-daagse festiviteiten van 
showdown, het was top! 
  
9. Wat verder ter tafel komt/rondvraag 
 
Fred Hardeman was onlangs aanwezig bij een thema dag van NSR en heeft ene Marciano ontmoet. 
(Teammanager Hc’s Asd) Deze teammanager was erg enthousiast en kwam met het idee om alle 
nieuwe medewerkers bij NS Asd 1 x per half jaar te laten kennismaken met de A.S.S.V. maar dan 



moeten alle afdeling wel aanwezig zijn om hun activiteiten te kunnen laten zien. Zie het als een soort 
open dag. Pia gaat hierover contact opnemen met hem. Lien geeft nog wat suggesties door aan Pia. 
Fred Sterk: is niet aanwezig bij de volgende vergadering op 1 juni 2023 dit in verband met vakantie 
en hij probeert een vervanger te regelen.  
Cor Wanders: meldt zich ook af omdat hij dan bij de F1 in Barcelona is. Iedereen is welkom op 13 mei 
bij het dart toernooi. 
Luit Jan: vindt het erg jammer dat Ellen en Ronald niet aanwezig zijn. 
Hannie: de inschrijving voor het klaverjas/joker toernooi liep niet echt geweldig maar nu zitten ze op 
35 aanmeldingen. Jubileum activiteit zal in november plaatsvinden. 
Andrea: nodigt iedereen uit voor het sjoel toernooi op 17 juni. 
Secretaris: attendeert Hannie erop dat er een nog oud emailadres in de koppeling staat. Hannie geeft 
een nieuw emailadres door. 
 
10.  Sluiting. 
 
De voorzitter bedankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid en wenst iedereen wel thuis en sluit de 
vergadering. 
 
 
Datum volgende vergadering 1 juni 2023. 


